
    

                                                  РЕПУБЛИКА СРПСКА 

                                                  ОПШТИНА СТАНАРИ 

                                                   НАЧЕЛНИК ОПШТИНЕ 

                                                         Привредни савјет 

Станарибб, 74208 Станари, Тел: 053/201-810, Факс: 053/290-966, e-mail: 

nacelnik@opstinastanari.com 

Број: 02-300-2.2/23 

Датум: 18.08.2023. године 

 

 

З А П И С Н И К 

СА ПЕТЕ СЈЕДНИЦЕ ПРИВРЕДНОГ САВЈЕТА ОПШТИНЕ СТАНАРИ 

 

 Дана 17.08.2023. године одржана је пета сједница Привредног савјета Општине 

Станари у Скупштинској сали Општине са почетком у 11.00 часова. Састанак је сазвао 

предсједник Привредног савјета, Милош Гарић, актом, бр. 02-300-2.1/23 од 15.08.2023. 

године. 

 

 

Присутни су били чланови Савјета, у сљедећем саставу: 

1. Милош Гарић, предсједник, 

2. Сладоје Јеринић, замјеник предсједника, 

3. Љубиша Станковић, члан, 

4. Михајло Гаврић, члан, 

5. Бранислав Ћелић, члан, 

6. Слободан Ђекић, члан 

7. Небојша Зекић, члан. 

Оправдано одсутни били су: Бранко Вуковић, Ненад Стевановић, Стево Вукајловић и 

Срећко Стојаковић. 

Предсједавајући је поздравио све присутне и констатовао да данашњој сједници 

присуствује 7 чланова Савјета, да постоји кворум за неометан рад Савјета те предложио 

сљедећи  



Д Н Е В Н И   Р Е Д  

1. Разматрање извода из записника са 4. редовне сједнице Привредног савјета; 

2.  Нацрт ребаланс буџета општине Станари за 2023. годину (Извјестилац: Љубиша 

Станковић); 

3.  Подстицај за пољопривреду 2023. године (Извјестилац: Горан Ристић); 

4.  Израда Стратегије развоја општине Станари; 

5.  Цијена и квалитет комуналне услуге; 

6. Разно 

Предсједавајући даје на гласање предложени дневни ред. 

 

Михајло Гаврић је допунио дневни ред са тачком „Анализа пословања пословних субјеката 

на територији општине Станари. 

Нови дневни ред гласи: 

1. Разматрање извода из записника са 4. редовне сједнице Привредног савјета; 

2.  Нацрт ребаланс буџета општине Станари за 2023. годину (Извјестилац: Љубиша 

Станковић); 

3.  Подстицај за пољопривреду 2023. године (Извјестилац: Горан Ристић); 

4.  Израда Стратегије развоја општине Станари; 

5.  Цијена и квалитет комуналне услуге; 

6. Анализа пословања пословних субјеката на територији општине Станари; 

7.  Разно 

 

 

АД-1) Разматрање извода из записника са 4. редовне сједнице Привредног савјета; 

Предсједавајући отвара расправу. 

Милош Гарић је обавјестио присутне да је Слободан Ђекић нови члан Привредног савјета 

општине Станари. 

 

 

 

 



АД-2) Нацрт ребаланс буџета општине Станари за 2023. годину (Извјестилац: 

Љубиша Станковић); 

Предједавајући отвара расправу. 

Начелник Одјељења за привреду и финансије Љубиша Станковић нагласио је одржана Јавна 

расправа за Нацрт ребаланса, те да је добијена сагласност од министарства да се унесу 

одређене измјене. 

 

АД-3) Подстицај за пољопривреду 2023. године (Извјестилац: Горан Ристић); 

 

Предједавајући отвара расправу. 

Начелник Одјељења за привреду и финансије Љубиша Станковић упознао је све присутне 

да је одржана Јавна расправа, да је направљен извјештај, усавршаван је Програм, одржан је 

и састанак са кризним штабом те да ће бити могуће промјене Програма због постојеће 

афричке куге свиња и да је предвиђено буџетом да се планирају средства за непредвиђене 

ситуације. 

АД-4) Израда Стратегије развоја општине Станари; 

Предједавајући отвара расправу. 

Начелник Одјељења за привреду и финансије Љубиша Станковић нагласио је да је било 

неопходно направити нову стратегију јер је постојећа неадекватна. Аганжовани су стручни 

сарадници, те је формиран стручни од 18 људи који активно раде на прикупљању података 

везано за израду Стратегије развоја општине Станари. 

АД-5) Цијена и квалитет комуналне услуге; 

Предсједавајући отвара расправу. 

Милош Гарић је упознао све присутне да је наплата комуналних услуга још увијек на 

добровољној  основи, те да ЈКП Екосфера активно шаље корисницима уговоре на 

потписивање. 

Михајло Гаврић је констатовао да цијена комуналних услуга треба да буде за све једнака. 

Приједлог Предсједавајућег је да се директор ЈКП Екосфера, Борис Шљивић активно 

укључи у рад Привредног савјета као члан истог. На што су сви присутни чланови 

Привредног савјета бити сагласни. 



АД-5) Анализа пословања пословних субјеката на територији општине Станари; 

Предсједавајући отвара расправу. 

Михајло Гаврић је предочио свима годишњи извјештај прихода и расхода привредних 

субјеката. Пораст броја запослених на територији општине Станари је у порасту у односу 

на претходну годину, те да ЕФТ послује све успјешније из године у годину. 

АД-6) Разно 

Предсједавајући отвара расправу. 

Нико од присутних се не јавља по овој тачки дневног реда. 

 

 

О закључцима Привредног савјета одмах ће се упознати надлежна одјељења како би се 

предузеле активности које не трпе одлагање. 

Након што су исцрпљене тачке дневног реда Предсједавајући затвара пету сједницу 

Привредног савјета општине Станари. 

Сједница је завршена у 12.00 часова. 

 

           Предсједник ПС 

                        _________________ 

             Милош Гарић 


